
ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA EXTRAORDINÀRIA D’ORGANITZACIÓ
DEL NOU AJUNTAMENT.

Quan són les 14:00 hores del divendres 20 de juliol de 2007, es reuneix al Saló d’Actes
de la Casa Consistorial  la Corporació en Ple per celebrar la 1ª sessió extraordinària
d’Organització del nou Ajuntament, en primera convocatòria. Sota la presidència del Sr.
Batle,  D.  Mateu Ferrà Bestard,  hi assisteixen els següents regidors, Sr.  Juan Peralta
Palmer i Sr. Antoni Palerm Milla per part d’UM; Sr. Pere Juan Salleras Vives i Sra.
Margarita I. Barceló Vives per part del PP; Sr. Manel Romero Romero i Sr. Miquel
Bujosa Picornell , per part del PSOE.

Es troba present la Secretària de la Corporació, la Sra. Sílvia Ripoll Genovart, la qual
dóna fe de l’acte.

El Sr. Batle declara oberta la sessió i passen a tractar-se els següents assumptes dins
l’ordre del dia:

I. Periodicitat de les sessions ordinàries de l’Ajuntament  Ple.

Es proposa que les sessions plenàries ordinàries es celebrin els darrers deu dies naturals
de cada mes  impar  (gener,  març,  maig,  juliol  ,setembre  i  novembre)  procedint-se a
celebrar la primera sessió els darrers deu dies del mes de setembre.
Manel Romero diu que ja que no hi ha comissions informatives, excepte la de Comptes
s’ha de incrementar la freqüència de les sessions ordinàries, i a més tenint en compte la
situació política que hi ha actualment. El PSOE proposa fer un Ple ordinari cada sis
setmanes , fent el primer la segona quinzena del mes d’agost.
Pere J. Salleras troba que també és millor cada sis setmanes, perquè dos mesos és molt
de temps-
El Batle accepta la  proposta de fer el Ple cada sis setmanes ( proposta del PSOE que
s’adjunta a l’Acta), fent el primer la segona quinzena d’agost.

Sotmès aquest punt a votació, el resultat fou de (7) set vots a favor. 

II. Creació i composició de les comisions informatives.(inclosa la Comissió
especial de Comptes).

Es proposa la creació únicament de la Comissió especial de comptes,  la qual estarà
integrada per tots els membres de la Corporació, i serà presidida pel Sr. Batle, Mateu
Ferrà Bestard.

Com a portaveus dels grups polítics s’anomenen els següents:



- Sr. Antoni Palerm Milla, com a titular i Sr. Joan Peralta Palmer com a substitut
per part d’Unió Mallorquina.

- Sr. Manel F. Romero Romero com a titular i Sr. Miquel Bujosa Picornell com a
substitut ,per part del PSOE.

- Sr. Pere J. Salleras Vives com a titulari Sra. Margarita I. Barceló Vives com a
substituta ,per part del PP.

Sotmès aquest punt a votació, el resultat fou de (7) set vots a favor. 

III. Nomenament  de  representants  de  la  Corporació  en  els  Òrgans
col·legiats.

Es proposa el nomenament de representants de la Corproació en òrgans col·legiats
que siguin de la competència del ple, els següents:

- Mancomunitat de la Tramuntana: Antoni Palerm.
- FELIB: Mateu Ferrà
- Consorci d’Informàtica: Antoni Palerm.
- Fons Mallorquí de Solidaritat: Antoni Palerm

Manel vol comentar que la Mancomunitat de la Tramuntana és molt important ja que un
poble com Banyalbufar és molt petit i tot sol no pot fer moltes coses. Dona el seu vot de
confiança a Antoni Palerm, però destaca que s’haurien de tractar més temes de serveis, i
sense  tenir  en  compte  colors  polítics,  ja  que  precisament  aquests  tmes  són de  gran
importància , i per això sol·licita al protaveu que els desenvolupin una mica més que
aquesta darrera legistlatura, que es remetin les còpies de les Actes, i que no serveixi
només per comprar un camió, si no per alguna cosa més.

Toni Palerm es compromet a paralr amb tots els grups polítics sobre les reunions de la
Mancomunitat.

Sotmès aquest punt a votació, el resultat fou de (7) set vots a favor. 

IV. Comunicació de les Resolucions de Batlia en quant a Tinents de Batle i
delegació de regiduries.

S’ha donat còpia del decret a tots els regidors , essent el resum de la següent manera:

Es nomena Tinent de batle 1er i 2on respectivament a Joan Peralta Palmer i Antoni
Palerm Milla , i es realitzen les següents delegacions:
Sr. Antoni Palerm Milla: Turisme, Medi Ambient  i Patrimoni Històric.
Sr. Joan Peralta Palmer: Sanitat i Consum; Cultura ,Educació i Esports; Fires i Festes;
Benestar Social; Informació i Atenció al ciutadà; Infraestructures i Manteniment.
Sr. Batle, Mateu Ferrà Bestard: es reserva les àrees d’Economia ,Hisenda i Pressuposts;
Urbanisme  i Ordenació del Territori; Funció Pública i Administració Local.

Aquestes  delegacions  comprendran  la  direcció  interna  i  la  gestió  dels  serveis
corresponents,  però  no  podrà  incloure  la  facultat  de  resoldre  mitjançant  actes
administratius que afectin a tercers, la qual es reserva únicament al Batle.



La Presidència  de la Comissió Especial de Comptes serà exercida pel Batle, Mateu
Ferrà.

V. Designació de Tresorer de la Corporació.

Es proposa nomenar Tresorer de l’Ajuntament  al regidor D Antoni Palerm Milla.
Pere  J.  Salleras  vol  comentar  que  el  seu  vot  serà  favorable,  però  voldria  tenir  una
comunicació mensual sobre l’estat de comptes de l’Ajuntament.
Miquel Bujosa sol·licita el mateix.
El  Batle  diu que la  comptabilitat  de  l’Ajuntament  sempre  ha estat  disponible  per  a
tothom i que per part seva no hi ha cap inconvenient.
Manel Romero diu que amb fotocòpies dels  xtraxtes del banc seria suficient, i no té
perquè ser molt traballós.

Sotmès aquest punt a votació ,el resultat fou de set(7) vots a favor.

VI. Retribucions Alts Càrrecs.

Es proposa la següent retribució per assistència a sessions plenàries :

Batle i regidors equip de govern:         250 € per Ple.

Reste de regidors:                                15 € per Ple.

Pere J. Salleras proposa que la descompensació entre l’equip de govern i l’oposició no
sigui tan gran, quedant a 225 € mensuals per l’equip de Govern i 40 € per l’oposició.
Manel Romero creu que també és descompensat ,perquè l’oposició també es prepara els
Plens.
La Secretària vol fer un aclariment sobre les retribucions, i és que si es vol retribuir
mensualment ,és cosidera que és una dedicació parcial, i per tant s’han de donar d’alta a
la SS, a més que no es podran retibuir conjuntament indemnitzacions per assistència a
plenaris. Per aquest motiu s’ha optat per triar aquesta darrera opció fent una mitja dels
Plens que s’han fet aqeust darrer any, sense distinguir entre ordinaris i exraordinaris.
Miquel Bujosa considera que no és molt el·legant i a més es podria desbordar si es fan
molts plens.
El batle proposa que es podria afegir un número màxim de plens anual ,en quant a la
percepció dels mateixos.
D’aquesta manera es proposa les retribucions per l’equip de Govern amb 225 € per Ple i
l’oposició 40 € per Ple, amb el tope màxim a percebre de  l’equivalent a dotze Plens
anuals.

Sotmès aquest punt a votació ,el resultat fou de set(7) vots a favor.

VII. Proposta  de  dedicació  exclusiva  ,  percepcionsi  sol·licitud  de  la
compensació econòmica a la Conselleria d’Interior.

Es proposa al  Sr.  Juan Peralta  Palmer  per  a  exercir  el  seu càrrec  en règim  de
dedicació exclusiva al servei de la gestió pública local.



Es  proposa  retribuir  aquest  càrrec  amb  l’import  màxim  que  subvenciona  la
Conselleria d’Interior a l’Ajuntament per aquest concepte ,( retribucions periòdiques
brutes del membre electe per 2.703,83 euros/mes x14 mensualitats; més el cost de la
seguretat  social  a  càrrec  de  l’Ajuntament  )  així  com  sol·licitar  l’esmentada
subvenció.

El  Batle  explica  que  Antoni  Palerm  i  ell  estaran  un  poc  més  pendents  de  les
relacions amb les Administracions de Palma, per aconseguir que arribi el màxim
possible al municipi i que Joan Peralta es dedicarà més al dia a dia de l’Ajuntament.
Pere  J.  Salleras  ha  calculat  que  en  principii  sense  saber  l’estat  de  comptes  de
l’Ajuntament, i tenint en compte que la SS és a  càrrec de la Corporació, el seu vot
serà en contra

La Secretària demana fer un aclariment al Sr. Salleras, perquè el que es subvenciona
és  el  total,  és  a  dir  tant  la  SS  a  càrrec  del  membre  com la  SS  a  càrrec  de  la
Corporació. Si bé al Decret pot ser no hi ha una redacció molt encertada, queda clar
al model oficial de sol·licitud de la subvenció. Per tant el cost per l’Ajuntament és
zero.

Manel Romero diu si hi ha algun POS de gran magnitut o algun projecte de molta
envergadura, que faci necessària aquesta dedicació exclusiva
El  batle  diu  que  s’encarregarà  del  dia  a  dia  de  la  Corporació  i  de  l’atenció
personalitzada al ciutadà

Manel Romero ho troba falt de contingut, a més de que costa anualment uns 49.000
euros a les arques públiques . Diu que de l’articulat es desprén que és per algú amb
poder i “mando”, per un alt càrrec polític i creu que aquí no es dona el cas. Diu que
si d’aquí endavant això canvia, el seu vot serà diferent.
Pere Juan Salleras diu que s’ha anat a sol·licitar el màxim de la subvenció i que es
podia haver anat a menys.

El Batle demana al PP si, ja que la motivació per votar en contra ha estat aclarida
per la Secretària, si vol manifestar alguna cosa més.
Pere J. Salleras diu que no.

Sotmès aquest punt a votació, el  resultat  fou tres (3) vots a favor per part  d’UM, i
quatre(4) vots en contra per part de PSOE i PP.

VIII. Aprovació definitiva estudi de detall.

El Batle explica que es tracta d’una alineació de cases per fer que la nova construcció
tingui la mateixa que la resta d'habitatges veïns.
Manel Romero demana si no hi ha hagut al·legacions per part de ningú, al que si le
contesta que no.

Sotmès aquest punt a votació ,el resultat fou de set(7) vots a favor.

El Sr,.Romero demana per fer un comentari i agraeix a l’Ajuntament per l’assistència
prestada a les eleccions, referint-se a l’elevada participació ciutadana en les mateixes.



No havent més temes a tractar, quan són les 14:30 hores el Sr. Batle aixeca la sessió, de
la que s’estén la present Acta i de la que jo com a Secretària dón fe amb el vist i plau del
Sr.  Batle.

Banyalbufar, 20 de juliol  de 2007.

                               
                                 V-I-P

EL   BATLE                                     LA SECRETÀRIA


